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De gemeente licht toe dat we voor wat betreft het proces heroriëntatie welzijnsaccommodaties nog 
steeds in de inventariserende fase zitten. Het proces gaat dus wat langer duren. Er is nog geen
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De gemeente geeft aan dat Versa graag eens een keer zou willen kijken in het pand van de 
Egelopvang. Ze kennen het pand nu niet van binnen en ze willen graag kijken of het geschikt is/ te 
maken is voor de doelgroep van het Geheugenhuis. Staat de Egelopvang hievoor open? Dit wordt 
bevestigd door de Egelopvang. Een rondleiding aan het einde van de middag moet in de huidige 
corona-tijden mogelijk zijn. De meeste vrijwilligers zijn dan naar huis. Dit kan geregeld worden via 
Alexander.

Voor de Egelopvang zijn de volgende zaken van belang:
Men is tevreden over de huidige locatie. Huizen ligt mooi centraal in het Gooi met goede 
bereikbaarheid per openbaar vervoer. Vooral de locatie midden in een woonwijk is sociaal 
heel veilig. Het grootste deel van de vrijwilligers (totaal ongeveer 80) is vrouw en omdat er ook 
vaak 's avonds nog gewerkt wordt is een sociaal veilige omgeving een vereiste. 
Er is door de Stichting zelf veel geïnvesteerd in het geschikt maken van het gebouw. Zowel in 
euro's (naar schatting €50.000 als qua inzet van vrijwilligers. De Egelopvang heeft geen 
middelen noch menskracht beschikbaar om dit ook in een nieuw gebouw te realiseren. 
De Egelopvang is een medisch centrum. Dit betekent dat er wettelijk ook hoge eisen worden 
gesteld en deze worden ook steeds strenger. Een quarantaine-unit bijvoorbeeld zoals deze nu 
op de huidige locatie is neergezet, wordt in de nabije toekomst verplicht.
Bij vervangende huisvesting zal volgens de Egelopvang wel sprake moeten zijn van een 
verbetering. Concreet worden iets meer ruimte, hygiënische omgeving (geen vloerbedekking) 
en betere isolatie/lagere energiekosten genoemd. Daarbij blijft een goede bereikbaarheid met 
openbaar vervoer van belang.
De vrijwilligers komen voornamelijk uit het Gooi. Eventuele verplaatsing naar Almere (waar in 
het vorige overleg over gesproken is) is volgens de Egelopvang niet opportuun. De 
Egelopvang is afhankelijk van vrijwilligers en bij verhuizing naar Almere is het risico te groot 
dat vrijwilligers niet meegaan.

Bij de start van de Egelopvang op deze locatie had de gemeente het idee dat er mogelijk 
kruisbestuiving zou kunnen plaatsvinden tussen de doelgroep van de Meentamorfose en het 
vrijwilligerswerk bij de Egelopvang. De relatie tussen Versa en de Egelopvang is zeker goed, maar het 
blijkt dat de doelgroepen van beide organisaties niet bij elkaar passen.

Uitkomst van deze rondleiding zou kunnen zijn dat het pand niet geschikt (te maken) is voor het 
Geheugenhuis. Dan betekent dit dat er dan geen reden voor de Egelopvang meer is om mogelijke 
alternatieve huisvesting voor de toekomst te onderzoeken.

In een eerder overleg tussen gemeente en Egelopvang is gesproken over het traject heroriëntatie 
welzijnsaccommodaties waar de gemeente mee bezig is. Toen is aangegeven dat Versa bij de 
gemeente heeft geïnformeerd naar mogelijkheden van de huidige locatie Egelopvang ter uitbreiding 
van wijkcentrum Meentamorfose voor vestiging van het Geheugenhuis (dat nu op de Draaikom zit). 
Conclusie van dit overleg was dat de Egelopvang open in gesprek wil gaan met de gemeente over 
eventuele toekomstige andere huisvesting.



Qua communicatie wordt de gemeente verzocht om naast het mailadres van Alexander ook altijd 
info@eqelbescherminq.nl te gebruiken. Nu was de huurverhoging bij Alexander terecht gekomen. Dit 
wordt door de gemeente aangepast.

concrete richting in tijd voor besluitvorming. De gemeente verwacht dat ze eind februari weer meer 
weten en zullen dan contact opnemen met de Egelopvang voor een nieuw gesprek.

De gemeente vraagt hoe het precies zit met de plannen van Almere met betrekking tot mogelijke 
huisvesting? De Egelopvang geeft aan dat Almere gezegd heeft te willen onderzoeken of er 
dierenbeschermingsorganisaties naar Almere zouden willen verhuizen. Maar dit onderzoek staat 
momenteel in de koelkast, er zijn geen concrete plannen of signalen dat in de nabije toekomst 
ontwikkelingen verwacht kunnen worden.

Afspraken:
1. Amy brengt Versa Welzijn in contact met Alexander voor een rondleiding door het pand van de 

Egelopvang.
2. Eind februari neemt de gemeente (Amy/Liesbeth) weer contact op met de Egelopvang over de 

voortgang van het project.


